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Raadsvragen 

  
  
Beantwoording van de schriftelijke vragen, gesteld door de fractie GemeenteBelangen Den Helder betreffende 
kappen en planten bomen 
  

  

Aan de leden van de Gemeenteraad 

  
Op 23 juni 2021 heeft de fractie GemeenteBelangen Den helder onder verwijzing naar artikel 36 van het 
reglement van orde voor de vergaderingen van de raad, de navolgende vragen gesteld over kappen en 
planten bomen, het antwoord vindt u onder de vraag: 
  
Hoeveel bomen zijn er in de gemeente Den Helder in 2020 en 2021 tot op heden omgezaagd, vanwege 
iepziekte, veiligheid etc?  
Vanwege iepziekte zijn 799 solitaire bomen gekapt en is 2.583 m2 bosplantsoen gerooid. Vanwege de 
veiligheid en/of einde levensduur zijn 54 bomen gekapt. 

 
Hoeveel bomen zijn er in die periode in dezelfde straten/plantsoenen voor terug geplant? 
Als compensatie voor de gekapte bomen, zijn 309 bomen duurzaam terug geplant. Dit is zoveel mogelijk op 
dezelfde locatie uitgevoerd en anders op een geschikte locatie in de directe omgeving. 

 
Kan het college aangeven waarom wel aan de Javastraat en Prins Willem Alexandersingel na het 
omzagen van bomen vrij kort erna herplant is, maar dat die nieuwe aanplant in ‘gewone’ buurten en 
straten al jarenlang op zich laat wachten? 
Naast de Grachtengordel en de Javastraat is er ook aangeplant in de IJsselmeerstraat, de Liniesportvelden en 
in het Timorpark. Voor 2021 staan o.a. Doorzwin en de Torplaan op de planning. Doordat de uitbraak van de 
iepziekte de afgelopen drie jaren omvangrijk was, zijn er nog veel plekken die weer ingevuld moeten worden.  

 
Is het college het met GemeenteBelangen eens dat de aanblik van zoveel boomstronken het 
straatbeeld van deze stad voor inwoners én bezoekers schaadt, juist in een tijd dat een aantrekkelijke 
woon- en leefomgeving essentieel is? 
Ja, we zijn dan ook het werk aan het voorbereiden waarbij dit jaar alle stronken in straten, parken en 
plantsoenen gaan verwijderen. 

 
Zo ja, is het college bereid om het beleid aan te passen en in navolging van de provincie omgezaagde 
bomen direct of bij de eerstvolgende plantperiode te vervangen? 
Het aanpassen van het beleid helpt hier niet. Bij het kappen van populieren laten we de stronk minstens één 
jaar staan. Dit om te voorkomen dat de wortels bij het weghalen van de stronk meer schade geven aan de 
ondergrond. Bij overige bomen is het beleid dat de stonk zo snel mogelijk weggehaald wordt. De achterstand 
is ontstaan door het vele werk in het weghalen van zieke iepen. Dit heeft voorrang gekregen boven het 
weghalen van de stronken, om verdere verspreiding van de iepziekte zo veel mogelijk te voorkomen.  
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De provincie is voornamelijk actief in de buitengebieden. Herplant in deze gebieden is vaak makkelijker te 
realiseren dan in stedelijk gebied. In de stad bevinden zich veel meer kabels en leidingen ondergronds. 
Duurzame aanplant van een boom is gebaat bij een goede voorbereiding. We verkiezen daarom 
zorgvuldigheid boven snelheid.  
 
Wij gaan er van uit dat wij u voldoende hebben geïnformeerd. 
  
Den Helder, 7 juli 2021  
  
Met vriendelijke groet, 
Burgemeester en Wethouders van Den Helder, 

  
  
 
 
 
 

J.A. (Jan) de Boer MSc.  
burgemeester 

R. M. (Robert) Reus 
secretaris 

 


